
 

 

Szanowni Mieszkańcy ! 

 

Jesteśmy w oczekiwaniu na wejście w życie ustawy uchylającej ustawę 

covidową, która pozwoli na zorganizowanie Walnego Zgromadzenia.  

W związku z tym wstrzymujemy się z uchwaleniem planu pracy  

na II półrocze 2022 r. z uwagi na fakt, iż w każdej chwili może zostać 

ustalony termin Walnego Zgromadzenia, na  którym zostanie dokonany 

wybór Rady. Nowa Rada uchwali własny plan pracy. Do tego momentu 

na bieżąco dokonujemy wyboru tematów na comiesięczne zebrania 

Rady w zależności od potrzeb, które są umieszczane w porządku obrad. 

Podobna sytuacja jest z dyżurami Rady pełnionymi w pierwszy 

poniedziałek każdego miesiąca. Na każdym plenarnym posiedzeniu 

zgłaszają się osoby na dyżur. 

         Z poważaniem  

       Maria Skiba 

       Przewodnicząca Rady 


